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Riskbedömningen håller på att avslutas så det är för tidigt att dra några slutgiltiga slutsatser om behovet av
åtgärder inom särskilda sektorer. Slutrapporten väntas dock snart vara klar.

Resultatet av riskbedömningen, samt resultaten av studien om för- och nackdelar när det gäller förbud mot vissa
azofärgämnen och produkter som behandlats med dessa och resultaten av studier om konsekvenserna av ett
sådant förbud för leverantörer i utvecklingsländer, kommer att ge information om behovet och omfattningen av
harmoniserade begränsningar. Resultatet av studierna kommer att ligga till grund för vidare diskussioner med
experter från medlemsstaterna samt eventuellt för ett förslag från kommissionen om att införa en harmoniserad
lagstiftning.

(98/C 304/210) SKRIFTLIG FRÅGA E-0621/98

från Angela Billingham (PSE) till kommissionen

(9 mars 1998)

Ämne: Kurder i Diyarbakir

Känner kommissionen till påståendet om att kurderna i Diyarbakir drabbats av förgiftning på grund av att
avloppsvatten pumpas ut i deras vattenförsörjningssystem. Det påstås att det som en gång var en fruktbar dal nu
håller på att dö och att många barn blir sjuka. Om detta stämmer, är det då acceptabelt att ett land som vill ansluta
sig till Europeiska unionen handlar på detta sätt?

Svar från Hans van den Broek på kommissionens vägnar

(31 mars 1998)

Kommissionen känner väl till att den sociala och ekonomiska utvecklingsnivån i sydöstra Turkiet är låg. De
problem med otäta avloppssystem som konstaterats i flera städer är ett uttryck för den situation som råder. De
läckor som förorsakas av avloppssystemens dåliga skick får hälsovådliga konsekvenser särskilt för de mest
utsatta befolkningsgrupperna, däribland barn. De turkiska myndigheterna är medvetna om situationen. Vid det
turkiska nationella säkerhetsrådets möte den 26 februari 1998 fördes detta särskilda ärende upp på dagordningen.

Inom ramen för Meda-programmet har kommissionen sedan 1997 strävat efter att särskilt inrikta sig på den
grundläggande infrastrukturen och projekt för att förbättra den sociala och ekonomiska utvecklingen i sydöstra
Turkiet. Förra året godkändes ett dricksvattenprojekt på över 21 miljoner ecu till förmån för staden Sanliurfa.
Kommissionen har även beviljat finansiering (med ca. 23 miljoner ecu) i form av räntesubventioner för lån från
Europeiska investeringsbanken (EIB) för att förbättra avloppsnäten i Adana och Izmit.

I synnerhet vad gäller staden Diyarbakir har kommissionen planerat att under 1998 bevilja räntesubventioner för
ett lån från EIB till förmån för ”Diyarbakir Water and Sewerage Administration” för uppförande av en
vattenreningsanläggning och utbyggnad av ett avloppsnät.

(98/C 304/211) SKRIFTLIG FRÅGA E-0625/98

från Juan Colino Salamanca (PSE) och Jesús Cabezón Alonso (PSE) till kommissionen

(9 mars 1998)

Ämne: GMO för råtobak: utnyttjandet av forskningsfonden

I det nuvarande förslaget till reform av GMO för råtobak ingår att en tobaksfond skall bildas inom gemenskapen.
Denna skall finansieras genom ett avdrag på 2 % av premien. I dag uppgår avdraget till 1 % av premien. Kan
kommissionen svara på följande frågor:


